



BAHAGIAN LANDSKAP & REKREASI
JABATAN PERANCANGAN PEMBANGUNAN
MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

A. Sebutharga adalah dipelawa daripada pemborong yang berdaftar dengan MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR untuk membuat tawaran bagi sebutharga seperti berikut :

BIL RUJUKAN	HARGA DOKUMEN S/HARGA	TARIKH DOKUMEN DIKELUARKAN	TARIKH MELAWAT TAPAK	PENDAFTARAN/ KOD BIDANG	KETERANGAN KERJA
MBAS/L&R/SH/02/2023	RM50.00	10 APR 2023	KONTRAKTOR DIKEHENDAKI MELAWAT SENDIRI TAPAK BERTARIKH 10 APR 2023 SEHINGGA 17 APR 2023 LOKASI: KAWASAN PERKHIDMATAN MBAS	DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA KOD BIDANG : 221002 DAN 221003	Sebutarga No : MBAS/L&R/SH/02/2023 PERKHIDMATAN PEMANGKASAN POKOK TEDUHAN DALAM KAWASAN MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR TAHUN 2023

B. **LAWATAN TAPAK** adalah tidak **TIDAK DIWAJIBKAN**. Kontraktor dikehendaki melawat sendiri tapak pada masa dan tarikh yang ditetapkan. Lawatan tapak ini dapat membantu kontraktor mendapat maklumat yang lebih tepat dan mengetahui keadaan tapak yang berguna bagi menyediakan tawaran sebutharga.

C. Dokumen Tawaran boleh diperolehi dari **Bahagian Bekalan & Kontrak, Tingkat 8 Menara Majlis Bandaraya Alor Setar** dengan mengemukakan sijil-sijil berikut yang masih sah tempohnya untuk semakan sebelum dibenarkan mengambil dokumen :
i) Sijil asal **SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM)**
ii) Sijil asal Akuan Pendaftaran Kontraktor dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA**
iii) Sijil asal **Akuan Pendaftaran Kontraktor Bumiputera**

D. **SIJIL ASAL PENDAFTARAN** dan **SURAT WAKIL KUASA** hendaklah dikemukakan semasa pembelian dokumen sebutharga dan salinan sijil asal pendaftaran hendaklah disertakan untuk simpanan Majlis.

E. Dokumen Sebutharga yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeterai dan bertanda dengan No. Sebutharga dan Tajuk Kerja disebelah kiri atas sampul surat dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Subutharga di **Jabatan Kewangan, Majlis Bandaraya Alor Setar**. Tawaran di atas ditutup pada **17 APR 2023** Jam 12.00 tengahari

F. Majlis tidak menerima sebarang tawaran yang terendah.

G. Pemborong-pemborong yang tidak menerima sebarang jawapan selama sebulan selepas tawaran ditutup maka bolehlah dianggap tawaran yang dimasuki adalah tidak berjaya.

TARIKH PAMER IKLAN :

09 APR 2023

PAPAN KENYATAAN
MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR

DATO HAJI MOHD Yusri BIN HAJI MB. DAUD, DSD, S.K. AMK., BCK.

DATUK BANDAR
MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR